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Stavební akce 
v Dobřichovicích

Největší stavební akce letošního roku – pří-
stavba školní budovy v Raisově ulici byla v srpnu 
dokončena a  předána městu. Žáci naší školy se 
tak mohou od září těšit nejen na novou kuchyň 
a  jídelnu, která je již několik měsíců ve zkušeb-
ním  provozu, ale i  na nové šatny a  další třídu, 
přičemž učitelé dostanou k  dispozici novou 
sborovnu. Chtěl bych moc poděkovat všem, kdo 
se na stavbě podíleli, zejména zhotoviteli – spo-
lečnosti Chládek a  Tintěra, panu Tichánkovi za 
skvělý technický dozor, společnosti Edifice za 
projektové řízení stavby, panu architektu Hájkovi 
za kvalitní projekt a  panu řediteli Stejskalovi za 
zvládnutí více než roku fungování školy v provi-
zorních podmínkách stavby. 

Stavební aktivity města však budou pokra-
čovat i  v  následujících týdnech. Na Brunšově je 
aktuálně dokončována rekonstrukce schodů 
z  ulice Na Plzeňce do ulice Pod Penzionátem. 
Zde bych se rád občanům, kteří tyto schody vyu-
žívají, omluvil za průtahy v  termínu dokončení 
této stavby, způsobené nedostatkem stavebních 
dělníků (především z Ukrajiny, kteří odjeli bojovat 
do své vlasti). 

Počátkem podzimu proběhne oprava – 
výměna asfaltového povrchu rovnou čtyř 
místních komunikací. Jsou jimi ulice Zelená, 
Raisova (směrem ke Karlickému potoku), Ame-
rická (v úseku mezi ul. Ke Křížku a  Pražskou) 
a  Krátká. Práce by měly být zahájeny koncem 
září. O  přesném termínu zahájení stavby 

a  dopravních omezeních v  těchto ulicích po 
dobu stavby vás budeme informovat na webo-
vých stránkách města a  prostřednictvím SMS 
rozhlasu.

Opravy se na podzim nevyhnou ani dobřicho-
vickému mostu, kde by mělo dojít k výměně dila-
tačního závěru na levobřežní straně mostu.

Pozvánka k volbám

Protože srpnové číslo Informačního listu je 
posledním před volbami do zastupitelstva města, 
využiji příležitosti, abych vás k  volbám pozval. 
Komunální volby letos proběhnou již pátek 
a  sobotu 23. a  24 září. Současně s  komunálními 
volbami se budou konat i  volby do 1/3 senátu 
a Dobřichovice spadají právě do jednoho z voleb-
ních obvodů, kde se budou letos po šesti letech 
konat. Případné druhé kolo senátních voleb pak 
proběhne o  týden později, tedy v  pátek 30. 9. 
a v sobotu 1. 10.

V  Dobřichovicích chodí tradičně ke všem 
volbám nadprůměrné množství voličů, jsem 
proto přesvědčen, že ani tyto volby nebudou 
výjimkou. O  hlasy dobřichovických voličů se 
v  nadcházejících komunálních volbách budou 
ucházet tři volební uskupení, jimiž jsou (dle 
pořadí vylosovaných čísel) 1) Fórum občanů 
Dobřichovic, 2) Občanská demokratická strana 
a  nezávislí kandidáti, 3) „Společně pro Dobři-
chovice“ – sdružení nezávislých kandidátů a TOP 
09 a  Starostové a  nezávislí. Každé z  uvedených 
volebních uskupení má v tomto čísle k dispozici 
stránku pro představení své kandidátky.

Většina z  kandidátů, mezi nimiž se u  voleb 
budete rozhodovat, kandidovalo již v  minulých 
volebních obdobích, mnozí z  nich jsou členy 
stávajícího zastupitelstva, další budete jistě znát 
díky jejich aktivnímu zapojení do veřejného 
života v  Dobřichovicích, některé třeba jako své 
sousedy. Dobřichovice patří mezi místa, kde 
mají lidé mnoho příležitostí se vzájemně setká-
vat a své zastupitele poznat nejen při formálních 
příležitostech.  Věřím tedy, že každý volič si najde 
svou kandidátku, která je mu nejbližší a  z  voleb 
vzejde dobře fungující zastupitelstvo, které bude 
pokračovat v  rozpracovaných projektech města 
a  zasadí se o  to, aby Dobřichovice byly i  nadále 
místem, kde se dobře žije.

Podobně jako u minulých dvou komunálních 
voleb, i  letos se bude současně s volbami konat 
průzkum veřejného mínění dobřichovických 
občanů. Průzkum proběhne formou dotazníku, 
který bude dobřichovickým voličům distribuován 
zároveň s  volebními lístky. Díky tomuto dotaz-
níkovému šetření se bude moci nově zvolené 
zastupitelstvo seznámit s názory občanů na různé 
oblasti chodu města a jeho potřeby. Výhodou je 
i to, že bude možné srovnat vývoj názorů občanů 
v  čase prostřednictvím porovnání výsledků prů-
zkumu názorů občanů z  období před čtyřmi 
a  před osmi lety. Za přípravu dotazníkového 
šetření bych chtěl moc poděkovat zastupiteli 
Vladimíru Bezděkovi a  radnímu Filipu Kándlovi. 
Podrobnosti o  organizaci průzkumu veřejného 
mínění naleznete v samostatném článku tohoto 
čísla Informačního listu.

Hezký závěr léta přeje
Petr Hampl

Jak volit v komunálních 
volbách

Ne, nebudeme vám radit, koho máte ve volbách 
23. a  24. září volit. To se musí každý z  občanů 
Dobřichovic rozhodnout sám za sebe. Snad 
by bylo možné vyslovit jen tiché přání, aby se 
všichni rozhodovali podle toho, co vidí kolem 
sebe – co se změnilo, co se kam posunulo, pří-
padně, co je potřeba ještě vyřešit nebo změnit. 
Názory kandidátů můžete snadno posoudit 
podle jejich vyjádření i  podle toho, co mají za 
sebou. Pro komunální volby je nejhorší, jak se 
to občas děje ve velkých městech, když se voliči 
rozhodují podle „velké politiky“ a podle toho „co 
kdy kdo“ řekl nebo udělal v rámci republiky nebo 
Evropy. To skutečně k opravám chodníků, sázení 
nových stromů nebo kulturnímu programu na 
zámku nemá žádný vztah. Rozhodujete o Dobři-
chovicích!

A abyste mohli rozhodnout správně, je 
potřeba mít na paměti i několik dalších informací:

Volby budou tradičně v  budově základní 
školy v  ulici 5. května, kde budou sídlit všechny 
tři okrskové volební komise. Do kterého okrsku 
patříte, se dozvíte na přehledné mapce před 
volebními místnostmi. Bude to také vyvěšeno 
na úřední desce a  v neposlední řadě vám rádi 
poradí i členové volebních komisí. Kdo však nejde 
k volbám poprvé, tak může počítat s tím, že patří 
stále do stejného okrsku jako vždy a  i volební 
urna by měla být ve stejné třídě jako minule.

Volební místnosti budou otevřeny v pátek 23. 
9. 2022 od 14.00 hodin do 22.00 hodin. V sobotu 
24 9. 2022 od 8.00 hodin do 14.00 hodin. Komu 
zdravotní stav neumožní dostavit se k  volbám 
osobně, může zatelefonovat (nejlépe už o několik 
dnů dříve) na městský úřad nebo v  době voleb 
přímo volební komisi na telefonní číslo pro 1. 
okrsek 733 738 064, 2. okrsek 733 738 065, 3. 
okrsek 733 738 066 nebo na městský úřad na 
č. 257 712 183 a  domluvit si, aby za ním došli 
volební komisaři s přenosnou urnou. Pozor! Tyto 
telefony budou aktivní až v  době konání voleb, 
dříve musíte volat na městský úřad!

Volební lístek dostanete do poštovní 
schránky, ale pokud by ho někdo neobdržel, 
ztratil nebo zapomněl, může dostat nový přímo 
u volební komise. Volební lístek je jen jeden a na 
něm budou uvedena všechna kandidující usku-
pení (tak zvané volební strany) se všemi svými 
kandidáty. U nás kandidují jen tři volební strany 
a  každá může mít maximálně 15 kandidátů. Na 
hlasovacím lístku tak bude maximálně celkem 45 
kandidátů.

Volební lístek můžete přinést už označený 
z domova nebo ho označíte za plentou ve volební 
místnosti. Ve všech případech musíte jít za plentu 
a sami, aby bylo jasné, že je volba vaše svobodné 
rozhodnutí, které nikdo nemůže ovlivňovat nebo 
ho kontrolovat. Za plentou vložíte lístek do ora-
zítkované obálky, kterou dostanete až ve volební 
místnosti. Tu pak vhodíte do urny. Pokud byste 
vhodili volební lístek bez obálky, anebo v  jiné 
obálce (například té, v níž ho dostanete do poš-
tovní schránky) bude váš hlas neplatný. Stejně tak 
je hlas neplatný, bude-li v obálce více volebních 
lístků.

Slovo starosty

Zprávy z městského úřadu

Obrázek na titulní straně: Letošní teplé léto láká na dobřichovický jez k osvěžení. Foto Hynek Moravec
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Volební lístky se musí označit křížkem v před-
tištěném čtverečku. Můžete dát křížek do čtve-
rečku nahoře u označení jedné ze čtyř volebních 
stran (tak zvaný „velký křížek“). Tím obdrží každý 
z  patnácti kandidátů této strany od vás po 
jednom hlasu. Můžete takto ale označit jen jedno 
volební seskupení, označíte-li jich více, je volební 
lístek neplatný!

Můžete dát křížek jedné volební straně, ale 
současně i  jednotlivým kandidátům, kteří se 
vám líbí v jiných volebních stranách (tak zvané 
„malé křížky“). Ale pozor! Nikdy nesmí být více 
křížků, než je kandidátů, což je u  nás 15. Je-li 
křížků více než 15, je hlas neplatný. Dáte-li 
křížek volební straně („velký křížek“) a například 
5 křížků kandidátům z jiných seskupení, odečte 
se straně, která dostala „velký“ křížek, 5 posled-
ních míst, protože tyto hlasy jste dali kandidá-
tům z jiných volebních stran. Je potřeba dobře 
počítat!

Máte také možnost volit jen jednotlivé kan-
didáty a  nedat „velký“ křížek žádnému politic-
kému seskupení. Křížků ale nesmí být více než 
15! Ve velkých městech, kde je několik desítek 
kandidátů za každý subjekt, dochází pak nejed-
nou k bizarním výsledkům. Na čelních místech 
každé kandidátky jsou vždycky ti kandidáti, 
o  kterých je příslušná volební strana přesvěd-
čena, že nejlépe znají místní situaci a  umějí 
nejlépe prosazovat kvalitní názory v  zastupi-
telstvu. Je-li zastupitelstvo veliké, například 35 
nebo i větší, bývají na posledních místech kan-
didátky různí rodinní příslušníci, sousedé a další 
příznivci, kteří ani v  zastupitelstvu být až tak 
moc nechtějí, ale chtějí vyjádřit svou podporu 
příslušnému volebnímu seskupení. Jsou-li mezi 
nimi však různé známé a  oblíbené osoby – 
lékaři, učitelé, osobnosti z oblasti kultury nebo 
sportu a  podobně – jsou k  překvapení všech 
najednou tímto způsobem zvoleni a  stávají se 
zastupiteli.

Výpočet probíhá v  rámci komunálních voleb 
poměrně komplikovaně. Nejdříve se spočítá, 
kolik příslušné volební seskupení dostalo prů-
měrně hlasů. To znamená, že počet všech hlasů 
pro její kandidáty se vydělí počtem kandidátů 
této volební strany. Pokud obdržel některý kan-
didát o 10 % více hlasů proti průměru, postoupí 
rovnou na první místo kandidátky. Posune-li se 
takto na přední místa více kandidátů, rozhoduje 
mezi nimi skutečný počet hlasů, které obdrželi, 
v případě shodného výsledku, pak pořadí na kan-
didátce.

Mimo skutečností, které vedou k zneplatnění 
vašeho hlasu, o  nichž jsme se už zmínili, dodá-
váme ještě, že volební lístek nesmí být přetržený 
nebo počmáraný tak, že nejsou zřejmé údaje, 
které jsou na lístku natištěné nebo vámi ozna-
čené.

A závěrem – to hlavní je přijít a  rozhodnout! 
Rozhodnout o tom, kam se má toto krásné město 
ubírat v dalším období.

=tjmnk=

Informace o odpadech

Od 1. 7. 2022 zahájila ve městě Dobřichovice 
činnost svozová společnost POBERO Poberoun-
ské odpady s. r. o. Společnost založil Dobrovolný 

svazek obcí s názvem Poberounské odpady, číta-
jící 16 obcí, a cílem svazku je společná realizace 
odpadového hospodářství a  zavádění principů 
oběhového hospodářství do praxe s  cílem efek-
tivního nakládání s finančními prostředky dosud 
vynakládanými jednotlivými členy svazku. Na 
základě usnesení zastupitelstva č. Z04-18-22 se 
členem předsednictva svazku stal i  náš starosta 
Petr Hampl.

Jsme si vědomi toho, že první měsíc nebyl ani 
pro POBERO, ani pro mnohé občany Dobřichovic 
příliš jednoduchý. Vinou technických problémů 
vozidel vázl svoz mnoha komodit, svozy nebyly 
pravidelné.

Podle vyjádření Mgr. Jana Marka, ředitele 
společnosti POBERO, už první „porodní bolesti“ 
odezněly. Svozy budou pravidelné a  jejich har-
monogram naleznete na stránkách https://www.
pobero.cz/dobrichovice/. Ve chvíli, kdy budete 
mít pocit, že svoz vázne, neváhejte prosím kon-
taktovat dispečera společnosti POBERO pana 
E. Teringla na mailu evzen.teringl@pobero.cz, 
v  kopii pak MÚ Dobřichovice (tajemnik@dobri-
chovice.cz).

Kromě změny termínů svozu směsného 
odpadu (od 1. 7. vždy v úterý, je třeba mít nádobu 
připravenu již od brzkého rána!) a  bioodpadu 
(každý lichý čtvrtek, i  zde platí, že je třeba mít 
nádobu přistavenu od rána) se pro občany města 
Dobřichovice nic nemění.

Co se týče bioodpadu: pro ten jsou určeny 
nádoby v  hnědé barvě; nádoby, které v  hnědé 
barvě nejsou, musí být označeny tak, aby svozové 
posádky měly přehled o tom, že se jedná o popel-
nice s bioodpadem, ať už samolepkou (lhostejno, 
z  kterého roku – samolepky jsou k  dispozici 
na podatelně MÚ), nebo označením BIO, a  to 
vždy tak, aby bylo označení z ulice pro posádku 
svozového vozidla patrné. Noví zájemci o  svoz 
bioodpadu mohou kontaktovat podatelnu MÚ 
Dobřichovice (podatelna@dobrichovice.cz).

Zároveň si vás dovolujeme upozornit na 
termíny svozů velkoobjemového a  nebezpeč-
ného odpadu:

 Velkoobjemový odpad (starý nábytek, 
koberce a  linolea, zrcadla, umyvadla, vany 
a  WC mísy, staré sportovní náčiní, autosklo 
a kovové předměty) – 3. září, 17. prosince   

 Nebezpečný odpad (staré barvy a  jejich 
zbytky, ředidla, staré štětce, hadry od barev, 
oleje, filtry z  aut, autobaterie, nespotře-
bované prostředky na ochranu rostlin, 
nespotřebované fotochemikálie, zářivky 
a  výbojky, veškeré monočlánky a  podobné 
suché baterie a další nebezpečný odpad) – 
22. října

Přistavení kontejnerů se nemění:
 9:00 – 10:00: u nádraží v ulici Tyršově
 10:00 – 11:00: před městským úřadem v ulici 

Vítově
 11:00 – 12:00: před budovou MŠ v  ulici Bře-

zové – Francouzská
 12:00 – 13:00: u recyklačního dvora na ulici 5. 

května
Za odložení velkoobjemového i nebezpečného 

odpadu do kontejneru nebudete osádce vozu nic 
platit, protože náklady jsou pokryty poplatkem za 
odpad. Jejich termíny ještě budou připomenuty 
jak prostřednictvím Informačního listu, tak na 
webových a fcb stránkách města a prostřednictvím 

Městský úřad 
Dobřichovice

přijme
Vedoucí odboru 
Stavební úřad

(tato pozice je zařazena  
do 11. platové třídy)

Nabízíme pracovní poměr 
na dobu neurčitou, platovou 

třídu 11 a platový stupeň 
v závislosti na počtu let 

odborné praxe + příplatek za 
vedení, příp. osobní příplatek, 

pružnou pracovní dobu, 
příjemné pracovní prostředí, 

finanční příspěvek na 
dovolenou nebo volnočasové 

poukázky a další výhody 
sociálního fondu,

5 týdnů dovolené.

Více informací na úřední desce 
či stránkách  

www.dobrichovice.cz; 
s dotazy se obracejte na mail 
tajemnik@dobrichovice.cz
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služby SMS Info. V  případě, že zmíněné termíny 
svozů VO a NO nebudou dostačovat, vyjednáme se 
společností POBERO další svozy.

Užijte si zbytek prázdnin!
-tjmnk-

O čem jednala rada města

Od posledního vydání Informačního listu se 
Rada města Dobřichovice sešla pouze jednou. 
Starosta Petr Hampl informoval radní o prodlevě 
rekonstrukce schodů na Brunšov mezi ulicemi 
Na Plzeňce a  Pod Penzionátem – práce probí-
hají, bohužel nabraly další zdržení. Schody jsou 
hotovy cca ze 2/3 a je urgováno jejich co nejrych-
lejší dokončení. Pan Velebil vysvětluje pomalý 
postup nedostatkem pracovní síly z Ukrajiny. 

Stav postupu přípravy zadání zakázky na 
novou hasičskou zbrojnici odpovídá časovému 
harmonogramu   – Ing. arch. Hájek pracuje na 
projektu.

Ubytování uprchlíků v  hale BIOS bylo ukon-
čeno, stejně tak skončil provoz skladu humani-
tární pomoci v  Ruské ul.; uprchlíci jsou nadále 
ubytováni v Dobřichovicích v soukromých bytech 
či ubytovacích zařízeních včetně jednoho měst-
ského bytu. Starosta Sokola J. Čermák předložil 
vyúčtování nákladů pobytu uprchlíků v  hale 
BIOS, avšak s  ohledem na to, že díky Sdružení 
sochařského symposia Cesta Mramoru bylo 
aukcí soch vybráno dalších více než 300.000,- 
Kč, z nichž 280.000,- Kč bude poskytnuto Sokolu 
jako dar, bude doplatek města minimální (několik 
málo desítek tisíc).

Starosta dále informoval o projektu intenzifi-
kace ČOV – Ing. Šinták dokončil a předal projekt 
pro sloučené územní a stavební řízení.

Hotová stavba přístavby školy v  Bezručově 
ulici byla předána městu – je požádáno o kolau-
daci a  probíhá montáž zbývajícího vestavěného 
nábytku; do konce srpna by stavba měla být zko-
laudována a předána k užívání. 

O účast na zasedání rady požádal jednatel 
spol. SD Bohemia Group Ing. M. Frýbert ohledně 
nového návrhu na spolupráci při výstavbě 
a  provozu domu pro seniory na městském 
pozemku školních dílen. Navrhl, že by společnost 
nejprve připravila projekt pro stavební povolení, 
ze kterého bude jasně patrné, že se jedná o dům 
pro seniory s pokoji, ordinací a dalším zázemím. 
Po vydání stavebního povolení by pak došlo na 
diskuzi, bude-li seniorský dům provozován na 
pozemku města v  rámci dlouhodobého proná-
jmu, nebo dojde-li k  odkupu pozemku inves-
torem. Všechny kroky by měly být v  souladu se 
zákonem o  obcích a  společnost SD Bohemia 
Group se pak po udělení stavebního povolení 

zúčastní veřejné soutěže jako ostatní zájemci 
o  výstavbu a  provoz zařízení. Členové rady se 
shodli na tom, že jednoznačně preferují dlouho-
dobý pronájem pozemku. Pokud město shledá 
navržený model jako akceptovatelný a  vhodný, 
město nejprve vypíše veřejnou soutěž na vybu-
dování a provoz domova pro seniory. Společnost 
SD Bohemia Group se pak může této soutěže 
zúčastnit jako jeden ze zájemců o  výstavbu 
a  provoz zařízení. Dalším požadavkem rady je 
možnost přednostního poskytnutí alespoň části 
pokojů v seniorském domě občanům Dobřicho-
vic s  tím, že musí být zajištěna dostupnost této 
služby nejen pro majetnější seniory. Starosta 
připomněl, že záměr poskytnutí dlouhodobého 
pronájmu pozemku pro takovýto účel by mělo 
schvalovat zastupitelstvo a i v záměru je nezbytné 
přesně vyspecifikovat účel pronájmu. 

Radní dále zmínili, že zástupci města budou 
chtít zasahovat do podoby projektu a  že archi-
tektura objektu musí korespondovat s  rázem 
okolní zástavby. Radní Kándl doplnil, že je třeba 
přesně vyspecifikovat zastavěnost, výšku, objemy 
objektu, stejně tak jako např. problematiku parko-
vání. Za uvedených podmínek se radní shodli na 
tom, že se jedná o projekt pro občany Dobřicho-
vic přínosný a vyslovili mu podporu. Zástupci SD 
Bohemia Group už jen doplnili, že projekt zcela 
odpovídá územnímu plánu; svůj záměr na pro-
vozování seniorského domu pak doložili již reali-
zovanými projekty tohoto typu (např. SD Ořech). 
Radě města bude rozesláno memorandum shrnu-
jící výše uvedené návrhy Ing. M. Frýberta.

Radní se zabývali návrhem znění „Studie stra-
tegického rozvoje dopravy ve městě Dobřicho-
vice“ (analytické i  strategické části), zpracované 
týmem Ing. Langra z Fakulty dopravy ČVUT. Dle 
názoru členů rady se sice nejedná o  zcela kon-
krétní dokument, ale celkově splňuje očekávání. 
Starosta konstatoval, že některé body jsou pojaty 
spíše obecně, ale studie obsahuje i některé kon-
krétní body a opatření, na kterých je možno začít 
okamžitě pracovat (např. problematika doprav-
ního značení); zároveň se dle jeho názoru jedná 
o dokument, kterým je možno argumentovat při 
dotačních žádostech nebo v rámci schvalovacích 
řízení.  Rada podobu studie schválila.

RNDr. J. Pravda požádal radu o  souhlasné 
stanovisko ke konstrukci solárního parkoviště 
a pergoly na svých pozemcích. K tomuto záměru 
vydala Rada města Dobřichovice souhlasné sta-
novisko.

Radní se dále zabývali návrhem samotného 
dotazníku a  harmonogramu průzkumu názorů 
občanů. Jde o obdobu průzkumu, který byl pro-
váděn v souběhu s volbami v letech 2010 a 2018. 
Aby bylo možné srovnávat výsledky, zůstává 
většina otázek v  průzkumu dlouhodobě beze 

změny. Na vyhodnocení průzkumu a  podobě 
dotazníku se bude podílet opět Mgr. Jan Sládek 
Ph.D. jakožto nezávislý odborník z katedry socio-
logie FF UK. Rada již dříve předběžně projednala 
pořízení průzkumu. Distribuce se předpokládá 
společně s volebními lístky, tedy cca 20. 8. 2022. 
Podobně jako v  předchozích letech nabídne 
město vybraným žákům ZŠ brigádu při přepiso-
vání papírových odpovědí do podoby elektro-
nicky zpracovatelných dat. Celkové náklady akce 
by neměly překročit 45 – 50 tis. Kč.

Starosta informoval radní o  průběhu výbě-
rového řízení na opravu komunikací Raisova, 
Americká, Krátká, Zelená; v pondělí 8. 8. proběhlo 
otevírání obálek, následně dostal nabídky ke 
kontrole jako technický dozor města Dobřicho-
vice pan J. Tichánek; ten v  předložených nabíd-
kách neshledal žádné nedostatky. Rada rozhodla 
o vítězi veřejné zakázky – stala se jím společnost 
SILNICE GROUP a. s.

Starosta dále informoval členy rady, že na 
základě usnesení rady č. 14-72-22 došlo k podpisu 
smlouvy se společností EnCor o  spolupráci na 
zhodnocení finančních prostředků města.

Ing. Jakub Knajfl informoval radu o  tom, 
že v  úterý 9. 8. proběhlo jednání se zástupci 
VRV (Ing. Menhard, Ing. Řeháková a  Ing. Ouhel) 
a města (starosta Petr Hampl, radní Jakub Knajfl 
a Josef Sikyta) ve věci protipovodňové ochrany. 

Na jednání byla probírána dvě témata:
 Ochrana pravobřežního území města při pří-

valových deštích. Po diskusi nad mapou města 
se zúčastnění odebrali do terénu. VRV se na 
místě seznámilo se situací a  další, podrob-
nější prohlídku naplánuje na nejbližší dny 
po prostudování podkladů. Cílem opatření 
by mělo být zadržení co největšího množství 
srážkové vody v lese a její svedení do stávají-
cích vodotečí (roklí), vybudování záchytných 
nádrží na vhodných místech, zkapacitnění 
rigolů, kanálů a vpustí podél místních komu-
nikací. Společnost VRV navrhne možná opat-
ření. Následně je schopna i zpracovat PD pro 
žádost o dotaci a pomoci se získáním dotace.

 Druhým tématem je ochrana města před 
povodněmi způsobenými řekou Berounkou. 
Zástupci města přednesli požadavek zvýšit 
protipovodňovou ochranu alespoň na úroveň 
padesátileté vody. Zástupci VRV se seznámí 
s  veškerou dostupnou dokumentací, která 
byla do této doby zpracována a  navrhnou 
další postup. Budou pracovat s PD od společ-
nosti SWECO, přičemž provedou její analýzu, 
vytipují kritická místa a  navrhnou postup 
i  s  ohledem na aktuální změny v  legislativě. 
VRV do 14 dnů předloží návrh následných 
kroků včetně aktualizované cenové nabídky.

-tjmnk-

Očkovací centrum 
Dobřichovice

Poslední dobou se množí dotazy, zda Očko-
vací centrum Dobřichovice bude pokračovat 

i v případě dalších posilujících dávek. Máme jed-
noduchou odpověď.

Personálně i  organizačně jsme připraveni, 
veškeré vybavení máme funkční a  nachystané. 
Záleží na aktuální situaci, jak se bude vyvíjet 
a  také na zájmu lidí. Tomu jsme připraveni při-

způsobit provozní dobu i  očkovací místo. Co je 
ovšem velkým problémem, že doposud nemáme 
zastřešujícího lékaře. Společnost Rusnák dental 
care pana doktora Rusnáka je totiž tzv. nesmluv-
ním partnerem VZP a  těm zdravotní pojišťovny 
přestaly od počátku letošního dubna proplácet 

Domácí zpravodajství
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výkony. V  tuto dobu se jednak pomalu realizuje 
proces jejího „zasmluvnění“, nicméně pro případ 
jeho očekávané dlouhodobosti jednáme ještě 
s  jiným nositelem IČZ, který by naši činnost 
v Dobřichovicích zastřešil.

O vývoji situace budeme průběžně informo-
vat v tomto listu, nebo na fb – Očkovací centrum 
Dobřichovice, příp. na www.ockovani-dobricho-
vice.cz.

JG

Domeček nadobro osiřel

Objevil se v  Dobřichovicích na přelomu sedm-
desátých a osmdesátých let. Dostal práci na vše-
norském hradle a s tím spojený nárok na služební 
bydlení – drážní domeček u dolních závor. Spor-
tovec tělem i duší, někdejší prvoligový sparťanský 
atlet – chodec. Milovník tenisu, který rychle po 
svém příchodu našel místní tenisový areál a hned 
se zapojil do sportovního i společenského života 
na kurtech. Byl o  kus starší než ta naše parta, 
která již tou dobou usilovala o  možnost více se 
zapojit do chodu oddílu, stáli jsme tehdy proti 
našim otcům a snažili se vybojovat v jejich velmi 
konzervativním pojetí nějaké základní svobody. 
V tom se připojil na naši stranu. A když se ukázalo, 
že to hned tak nepůjde, řekl: „Gejzo, když nemů-
žeme mluvit do tenisu, založme si vlastní oddíl!“ 
Sedli jsme na motorku, vyrazili jeden podvečer 
do Vraného a  do několika dnů jsme v  místním 
Sokole zaregistrovali oddíl badmintonu. A bylo.

Domeček u závor se velmi rychle stal pojmem. 
Se svou ženou vlastnili velikánský džbán na 13 
piv, který jsme chodili plnívat a  v  domečku pak 
popíjeli, diskutovali a filosofovali. Ne vždy jsme se 
shodli, ale nikdy nedošlo na zlá slova. Domeček 
byl téměř vždy otevřen komukoliv, mnohdy 
i hluboko po půlnoci. Jakmile se za okny svítilo, 
dalo se tam zastavit i  cestou z  flamendráku, 
posledního vlaku z  Prahy, který jezdil kolem 
druhé po půlnoci.

Tomáš, a málokdo to o něm věděl, podepsal 
v roce 1979 Chartu 77 a k tomu bylo tehdy třeba 
hodně odvahy.

Mimo již zde zmíněné aktivity Tomáš psal 
básně. Vyšly mu až po roce 2000. Byly to sbírky 
s  názvy Sedimenty Magmatity, Vědra, Bastiony 
Kasematy a Hládkov.

Poslední jeho veliký nápad přišel na svět 
v  domečku v  lednu loňského roku. To jsme 
seděli u kafé a zase klábosili, když nám svitlo, že 
bychom mohli otevřít v Dobřichovicích očkovací 
centrum. Jak dobře to dopadlo, víme všichni. Na 
Velkém očkovacím mejdanu loni v říjnu dostávaly 
všechny ženy květiny a muži dobrý doutník. Ten 
pro něj jsem si vzal domů, abych mu ho předal 
později, protože tehdy přišel až před půlnocí. 
Od konce června jsme si několikrát naplánovali, 
že mu ho do domečku přinesu, vezmu i ten svůj 
a společně, u dobrého Turka, ho vykouříme. Koli-
krát jsme to naplánovali, tolikrát jsem to nakonec 
zrušil, či posunul, protože do toho něco vlezlo. 
Teď by si za to nejraději nakopal, protože už vím, 
že mi minimálně ten jeho doutník zůstane natr-
valo, že už ho s ním nikdy nevykouřím.

V  pátek 4. srpna 2022 kolem osmé večer 
Tomáš Tomášek zemřel. Odešel nám kamarád, 
sportovec, něžný básník s  několika vydanými 

sbírkami, kolega v  Sokole, organizátor. Dobři-
chovická osobnost. Budeš nám tu všem, Tome, 
strašně chybět.

JG

Beseda s Clarou Lewitovou

Další beseda se bude konat ve středu 21. 9. 2022, 
v  zámku Dobřichovice, od 18. h. Nadační fond 
Karla Lewita pořádá další besedu se známou 

fyzioterapeutkou a  dcerou prof. Lewita, tento-
krát na téma „Chůze“. Jste srdečně zváni, přijďte 
se dozvědět souvislosti, které ovlivňují správné 
pohybové stereotypy. Vaši účast potvrďte, 
prosím, na tel.: 776 277 047. 
Za NFKL zve Petra Nováková a Hanka Šmejkalová.

Angličtina pro děti 
i dospělé v Dobřichovickém 
domku
Koncem září plánujeme začátek nového semestru 
kurzů angličtiny v  Dobřichovickém domku. Rádi 
přivítáme nové zájemce všech věkových kategorií.

Rozvrh kurzů pro dospělé. Začínáme v týdnu 
od 26. září 

středa 18.30 – 19.45 konverzace cca středně 
pokročilí

čtvrtek 10.00 -11.15 středně pokročilí II
pátek 9 – 10.15 začátečníci II
pátek 10.30 – 11.45 mírně pokročilí II
(římská číslice u  kurzů označuje přibližný 

stupeň pokročilosti, čas lze po domluvě mírně 
přizpůsobit)

Výuka probíhá v malých skupinkách. Při kon-
verzaci se zaměřuji na praktická i aktuální témata, 
cílem je především “rozmluvit se“ a  porozumět 
slyšenému. Učební texty s poslechy a gramatikou 
jsou doplňovány aktuálními internetovými mate-
riály v angličtině s možností pravidelného sledo-
vání vybraných videí. Cena za lekci je cca 165 Kč 
za 75 min. (při počtu 4 a více studentů). 

Vždy můžete počítat s  ukázkovou lekcí 
zdarma. V případě potřeby se učíme on-line.

AJ hrou a  písničkou pro děti.   Začínáme 20. 
září 

úterý 13.15 – 14.15 začátečníci – 1. – 2. třída
úterý 14.50 – 15.50 mírně pokročilí 3. – 4. třída
Za pomoci interaktivních cvičení, písniček, 

básniček, herních aktivit, sledování videí a  čtení 
se děti seznámí se základní slovní zásobou a jed-
noduchými větami, čímž snadněji a  přirozeně 
objeví nový jazyk. V  případě potřeby výuka 
probíhá přes internet.

Převádění dětí ze školní družiny do DoDo 
a zpět zajištěno.

Více informací na: https://www.dobrichovic-
kydomek.cz/jazyk/aj-pro-dospele/

nebo kontakt na lektorku (Zora – 776 028 441)
Těšíme se na Vás! 

Z.S.

Novinky v Dobřichovickém 
domku

V novém školním roce pokračuje většina kroužků, 
které děti i dospělí již několik let rádi navštěvují. 
Jejich přehled najdete na jiném místě v  tomto 
Informačním listu nebo našem webu. Připravili 
jsme pro vás ale i několik novinek. 

Všechny děti, které rády hrají deskové hry, jistě 
uvítají Kroužek moderních deskových her. Na 
programu nebude, Prší, Člověče nezlob se nebo 
Dostihy a  sázky, ale nové moderní hry, které se 
u fanoušků deskovek těší velké oblibě (Mars Tera-
formace, Scythe, Eclipse, Caverna apod.). Děti 
v  kroužku zažijí spoustu zábavy a  legrace, naučí 
se trpělivosti, spolupráci i umění prohrávat. Krouž-

Jedna z posledních fotografií Toma Tomáška
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7. Martin Jurkovec, 43 let  
velitel Sboru dobrovolných 

hasičů Dobřichovice
bez politické příslušnosti

6. Ing. Petr Kaplan, 66 let 
stavební inženýr 

člen ODS

8. RNDr. Jana Hrkalová, 62 let
ředitelka Gymnázia Oty Pavla 

Radotín
bez politické příslušnosti

9. Petra Nováková, DiS.,  
51 let,  

fyzioterapeutka  
bez politické příslušnosti

10. Ing. Jan Abel, 63 let
stavební inženýr  

bez politické příslušnosti

11. Jiří Krupička, 33 let
živnostník online marketingu  

člen ODS

12. Daša Šuchmová, 75 let
důchodkyně
členka ODS

13. Mgr. Václav Kratochvíl,  
57 let, podnikatel  

bez politické příslušnosti

14. MgA. Jan Neubert, 70 let
svobodný umělec, fotograf  

bez politické příslušnosti

15. Ing. Ladislav Halenka, 
51 let, majitel autoservisu  
bez politické příslušnosti

1. Ing. Petr Hampl, 50 let 
starosta  

člen ODS

2. Ing. Michael Pánek, 57 let
 místostarosta a člen

krajského zastupitelstva  
člen ODS

3. Ing. Arch. Filip Kándl, 
47 let, 

architekt  
bez politické příslušnosti

5. Ing. Josef Ježek, 57 let, 
daňový poradce  

bez politické příslušnosti

4. Mgr. Eugenie Koblížková,
52 let, učitelka hudby 

a zástupkyně ředitelky ZUŠ
bez politické příslušnosti

V minulém volebním období jsme dokázali:
•	 Dokončit	přístavbu	základní	školy	s novou	

kuchyní, jídelnou, šatnami, kabinetem 
a učebnou.

•	 Zrekonstruovat	řadu	místních	komunikací	
(Anglickou, Tyršovu, Randovu, Ke Králům, 
Jugoslávskou, Ruskou).

•	 Schválit	nový	územní	plán.
•	 Zahájit	práce	na	projektu	multifunkčního	sálu,	

nové radnice, knihovny a učeben ZUŠ.
•	 Zahájit	práce	na	projektu	nové	hasičské	

zbrojnice.
•	 Zajistit	projekt	na	stavbu	nové	čistírny	

odpadních vod.
•	 Dokončit	chodník	mezi	Dobřichovicemi	

a Karlíkem.
•	 Rozvíjet	a zkvalitňovat	infrastrukturu	

města (obnova čerpacích stanic kanalizační 
sítě, obnova a rozšiřování sítě veřejného 
osvětlení).

•	 Spolupracovali	jsme	na	dopravní	studii,	
jejíž cílem je úprava místních komunikací 
a bezpečný pohyb chodců a cyklistů.

•	 Vedeme	finální	jednání	se	Správou	železnic	
o rekonstrukci železniční tratě, prosadili jsme 
vybudování 3 podchodů pro pěší a podjezdu 
trati do lokality V Luhu.

•	 Prosazovali	jsme	protipovodňovou	ochranu	
města a úpravu jezu při jednáních s Povodím 
Vltavy.

•	 Spolupracovali	jsme	na	vzniku	nové	
společnosti POBERO pro svoz odpadů.

•	 Podporovali	jsme	celou	řadu	kulturních	
a společenských akcí.

•	 Podíleli	jsme	se	Sokolem	a Středočeským	
krajem na vzniku očkovacího centra COVD 19.

•	 Podíleli	jsme	se	na	vybudování	a provozu	
uprchlického centra v hale BIOS a skladu 
humanitární pomoci pro uprchlíky z Ukrajiny.

Volební program pro období 2022 – 2026
V příštím volebním období hodláme:
•	 Zahájit	stavbu	rozšíření	čistírny	odpadních	vod.
•	 Dokončit	projekt	multifunkčního	sálu,	nové	

radnice, knihovny a učeben ZUŠ a zahájit 
výstavbu.

•	 Zahájit	stavbu	nové	hasičské	zbrojnice.
•	 Zrekonstruovat	ulice	Palackého,	

Francouzskou, Lesní a provést opravy 
komunikací na Dědině.

•	 Provést	kompletní	obnovu	nátěrů	a vozovky	
mostu a opravu nátěrů lávky.

•	 Zrekonstruovat	zdravotní	středisko	za	účelem	
rozšíření nabídky ordinací a bezbariérového 
provozu.

•	 Zajistit	výstavbu	bydlení	pro	dobřichovické	
seniory.

•	 Prosazovat	při	jednání	se	Správou	železnic	
řešení, zajišťující bezpečnost chodců.

•	 Prosazovat	při	jednání	s Povodím	Vltavy	
provedení protipovodňové ochrany města.

•	 Zajistit	zadržování	přívalové	dešťové	vody	
v obecních lesích výstavbou tůní a hrází.

•	 Nadále	podporovat	a rozvíjet	kulturu	a sport,	
spolupracovat na společenských akcích.

•	 Nadále	zlepšovat	stav	veřejných	prostranství	
a majetku města, pečovat o veřejnou zeleň.

Již 28 let stojíme v čele radnice města Dobřichovice, po celou dobu zastáváme post starosty a radních.  
Snažíme se o to, aby se lidem v Dobřichovicích dobře žilo a v této činnosti bychom rádi s vaší podporou dále pokračovali.

Za nás mluví činy!
Sdružení ODS a nezávislých kandidátů
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Zajímavosti

kem je bude provázet nadšenec do deskovek 
Ondřej Balek, a to každý čtvrtek od 17 do 19 hodin.

Nabídku výtvarných kroužků rozšíří výtvar-
nice Vladana Šrámková. Vladana se ve své tvorbě 
věnuje řezbářství, malování na hedvábí, kera-
mice, výrobě šperků, módních doplňků či reno-
vaci nábytku. Některé z  těchto technik naučí 
děti v kroužku Mozaika výtvarných technik. Na 
programu bude např. malba na hedvábí, tvoření 
náramku z kůže, práce se dřevem, suché plstění, 
makramé, dekupáž, ochutnávka kamenosochař-
ství nebo kresby do omítky. Budeme otevírat dva 
páteční kroužky, pro děti od třetí do páté třídy od 
14 do 15.30 a pro šesťáky a starší od 16 do 17.30.

Novým tanečním kroužkem je Street dance 
se Zrzečkou. Tanečnice Michaela Tláskalová 
uvítá kluky i holky od 7 do 14 let vždy v úterý od 
15.30 do 16.30 a provede je různými styly taneční 
hudby. Děti se během lekce rozcvičí u popu, R&B 

nebo latiny, díky práci s vlastním tělem a váhou 
a zařazení cviků z fyzioterapie protáhnou a posílí 
svaly, naučí se prvky streetového stylu (hip hop, 
dancehall, house dance atd.), vyzkouší si vymys-
let vlastní rytmus a budou secvičovat krátké cho-
reografie…zkrátka je čeká hodina plná pohybu, 
radosti a zábavy.

Lektor Miroslav Kučera, který v  Dodu vede 
kroužek Lego Mindstorms EV3 s  prvky progra-
mování, si všiml, že některé děti baví mnohem víc 
programovat než stavět. Proto otevírá kroužek 
Programování, a sice v pátek od 15 do 16 hodin, 
který je určen pro úplné začátečníky nebo mírně 
pokročilé. Děti si vyzkouší základy programování 
v „normálním“ programovacím jazyce (Python), 
tvorbu triviálních her apod. Při tom si udělají 
představu, jak počítače a  programování fungují. 
Dále se mohou seznámit se základy WWW 
a tvorby webových stránek. Dozví se, že existují 

i značkovací jazyky (HTML) a co jsou to komuni-
kační protokoly. 

Něco jsme přichystali i pro dospělé (tedy jen 
pro ženy). Chcete se na chvíli vrátit do dětství 
a  zase zažít radost z  roztočené obruče? A  nejen 
to... Hula hoop dance spojuje tanec, cvičení 
a  artistiku, protahuje a  zpevňuje tělo, rozvíjí 
kreativitu, odbourává stres a  hlavně je zábavný! 
Cirkusová performerka Aurora Jaguari vás naučí 
základy tance a  manipulace s  obručí. Kurz se 
bude konat v  pondělí od 19.30 do 20.30 a  je 
vhodný pro každou ženu, která má ráda pohyb, 
nejsou potřeba žádné zvláštní dovednosti. Stačí 
chuť naučit se něco nového a pohodlné oblečení, 
speciální obruč bude k zapůjčení u lektorky. 

Více informací o kroužcích Střediska volného 
času Dobřichovický domek i o způsobu přihlášení 
najdete na www.dobrichovickydomek.cz

Libuše Stupavská

Fotbalové hřiště má novou 
závlahu

Po mnoha letech pravidelného, nekonečného 
a celodenního tahání hadic a přemísťování „kačen“ 
po fotbalovém hřišti v areálu místního Sokola při-
chází úleva. A  zatím také ještě trochu atrakce. Po 
několika neúspěšných žádostech o dotaci se letos 
zadařilo a TJ Sokol získala dotaci ze Středočeského 
kraje na vybudování automatické závlahy. Povin-
nou spoluúčast si fotbalisté vybrali mezi sebou, 
i za pomoci rodičů dětí, které hřiště také využívají, 
a  koncem června mohla nastoupit firma, která 
během týdne vše nainstalovala a uvedla do provozu. 
Součástí systému je 20 kubíková akumulační nádrž, 
která zadržuje dostatek vody pro zhruba dvouho-
dinový cyklus, během kterého je hřiště kompletně 
zalito. Děje se tak v nejvhodnějším čase pro zálivku 
trávníku během noci dle předem nastaveného pro-
gramu. A trávníku to svědčí, rozdíl v jeho kvalitě je 
patrný na první pohled.

Kromě ušetření práce a  lepšího trávníku 
přináší závlaha i  šetrnější přístup k  životnímu 
prostředí. Se stále cennější a vzácnější vodou se 
lépe hospodaří a  její využití je daleko efektiv-
nější. Přestože ji na sokolovně čerpáme z vlastní 
studny, snažíme se i  v  této oblasti být řádnými 
hospodáři. Fotbalový náčelník Drahoš Kratina 
již není zdrojem posměšků od hostů z nedaleké 
občerstvovny, že má někde suchý kout. Naopak, 
čas od času spustí na pár minut závlahu i během 
dne, aby se všichni mohli řádně pokochat.

Již tak upravený sportovní areál se opět 
kousek vylepšil. A  koncem léta bude ještě líp. 
V  podkově vedle hřiště vzniká v  těchto dnech 
sektor pro děti z atletického oddílu. Ty budou mít 
ideální podmínky pro hody oštěpem a  diskem. 
Pokud se ještě více zadaří, je na dohled nový 
tartanový ovál v  místech staré a  zarostlé škvá-
rové dráhy, nemluvě o  plánované rekonstrukci 
rozpadlé budovy u  bývalé střelnice, která by 
po opravě měla sloužit jako zázemí pro atlety 
a lukostřelce. Bohužel, jednou z překážek tohoto 
bohulibého postupu je Řád Křižovníků s  červe-

nou hvězdou, který se neustále odvolává a připo-
mínkuje probíhající stavební řízení. 

Jako Sokolové – představitelé významného 
místního sportovního spolku, který sdružuje 
sportovce a ve velkém množství zejména dětské 
sportovce, považujeme námitky řádu směřu-
jící proti realizaci rozvoje sportovního zázemí 
zejména pro dětské sportovce za hanebnost, 
jdoucí přímo proti námi očekávanému duchu, 
smyslu a existenci řádu a jeho cílů. 

Selským rozumem vzato, nikoliv materie, ale 
nehmotné statky by měly být středem pozornosti 
a výsledkem snahy a činnosti řádu jako takového 

a  jeho jednotlivých členů, zejména pokud se ve 
svém názvu honosí čestným označením „rytířský“. 
To je ale úplně jiný příběh a nekažme si s ním léto 
a radost z dobré práce.

JG

Ženy, které tančí s vlky 

Osm středečních večerů od 5. října 2022 do 25. 
ledna 2023, ve Fürstově sále

Milé ženy, srdečně vás zvu na seberozvojový 
taneční kurz inspirovaný knihou „Ženy, které 

Fotbalové hřiště má novou závlahu
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běhaly s  vlky“. Setkáme se s  příběhem O  oškli-
vém káčátku, který nám připomene důležitost 
nalezení vlastní smečky. Tanec Motýlí ženy nám 
pomůže v radosti oslavit a přijmout krásu svého 
těla. 

Čeká vás čas jen pro sebe plný tance, uvol-
nění, práce s  tělem, pohybem, dechem, hlasem, 
hudbou i tichem. A náruč ženského společenství.  
Kurz je otevřen všem ženám bez ohledu na věk, 
postavu či pohybové možnosti. Pro účast nepotře-
bujete umět tančit ani mít zkušenost s osobním 
rozvojem. Chcete-li udělat radost nějaké blízké 
ženě, ráda vám zašlu dárkový poukaz.

Citlivou průvodkyní vám bude Helena Bez-
děková, psycholožka a  terapeutka, jejíž vášní 
je tanec a  moudrost duše i  těla. Více info: 
604  965  493, helenabezdekova@gmail.com,   
www.helenabezdekova.cz/tanecni-kurzy/

HB

Pravidelné cvičení dokáže 
divy

Pravidelná pohybová aktivita má pozitivní účinky 
na naše zdraví. Tělo se při ní postupně dostane do 
kondice, posílí se a přirozeným způsobem působí 
jako prevence pohybových obtíží jako jsou napří-
klad bolesti zad či zatuhlost svalů. Zároveň ale 
při pravidelném cvičení zrelaxujete vaší mysl, 
posílíte svou odolnost vůči stresu a  budete mít 
celkově větší radost. 

Říkáte si, že cvičit můžete i  doma a  že 
skupinové cvičení vám žádná pozitiva nepřinese? 
Ano, cvičit můžete i doma a je skvělé, že to děláte. 
Co vám ale skupinové cvičení přinese navíc?

Budete mít větší motivaci cvičit, protože se 
vám přece jen nechce zrušit již objednanou lekci

Ve skupině podobně zapálených cvičenců 
zvládnete a vydržíte víc než doma

Budete cvičit i  ty cviky, které se vám doma 
cvičit nechce, protože „to bolí“

Budete vždy vědět, že cviky provádíte 
správně, protože naše pozorná lektorka vás 
špatně cvičit nenechá. 

Možná vás skupinové lekce nelákají, protože 
se obáváte, že budete dělat něco špatně a  že 
nebudete stíhat nastolené tempo, které na tako-
vých lekcích bývá vysoké. A  my vás naprosto 
chápeme. Právě proto jsme otevřeli skupinu kom-
plexního cvičení, na které si perfektně zacvičíte, 

ale ráz cvičení je pomalejší a je proto vhodné i pro 
lidi bez kondice, starší osoby či ty z vás, kteří mají 
nějaký zdravotní handicap.

Začínáme již 6. září, přihlásit se můžete pro-
střednictvím našeho webu (www.ckp-dobricho-
vice.cz). Občané Dobřichovic mohou využít sleva 
50%, která platí až do vyčerpání grantu města.

Mgr. Kateřina Šestáková, CKP Dobřichovice
www.ckp-dobrichovice.cz

Léto se sokolem Pepíkem

I v  letošním roce pořádal v  prvním srpnovém 
týdnu odbor sportovní všestrannosti Sokola 
Dobřichovice již tradiční příměstský tábor. 
Letního sportování se sokolem Pepíkem se 
zúčastnilo 30 dětí ve věku od 4 do 12 let. Každý 
den začínal jógovou rozcvičkou, první den byla 
tradiční atletika s běhy, hody a skoky. Druhý den 
si děti vyzkoušely netradiční hody nafouklou 
gumovou rukavicí, lehkým míčkem a  tenisákem 
na netradiční cíle, jako byly plechovky, roličky 
od toaletního papíru a  krabice od džusu. Naba-

tikovaly si vlastní originální trička. Třetí den byl 
celodenní výlet vlakem do Malé Chuchle, kdy 
nás mile překvapily České dráhy, protože oběma 
směry nám přijely vlaky načas. Horkou středu 
jsme prožili ve stínu lesa, kde jsme si zadováděli 
na hřištích, zasoutěžili a zkusili přejít kousek lesa 
s páskou na očích v doprovodu kamaráda. V lesní 
ZOO jsme pozorovali zvířata. Vyrobili jsme si 
krásné náramky z darů a barev přírody. Ve čtvrtek 
byly vodohrátky, nechyběla ani vodní bombová 
bitva. 

Odpoledne nás svezli Karel Kýhos a  Jirka 
Svoboda   na pramici po Berounce, za což jim 
moc děkujeme. Po společné večeři si děti užili 
večerní diskotéku, bojovku a  pak už hupky do 
spacáků připravených v malé tělocvičně. Poslední 
den začal snídaní od maminek a  tatínků, kteří 
napekli různé dobroty, i jim moc děkujeme. Celý 
týden nám přálo počasí, sluníčko svítilo, tak jsme 
i závěrečný den věnovali vodohrátkám a různým 
vodním štafetám. Na závěr bych chtěla podě-
kovat skvělému týmu vedoucích, praktikantek 
a zdravotnici. 

IN

Redakce obdržela příspěvek od paní Martiny 
Janoušové, která reagovala na článek Jiřího 
Geisslera v  minulém čísle Informačního listu, 
kde Jiří Geissler hodnotil právě skončené 
Dobřichovické kulturní léto. Redakce s  pří-
spěvkem paní Janoušové seznámila Jiřího 
Geisslera, starostu Petra Hampla a  nového 
principála Dobřichovické divadelní společ-
nosti (DDS) Petra Širce.

Členové redakční rady vyhodnotili došlé pří-
spěvky jako spor osob v pohledu na dění v DDS 
a  rozhodla se, že nebude vstupovat do tohoto 
sporu a  tedy nebude publikovat ani jeden 

z  došlých příspěvků na toto téma. Chceme jen 
informovat veřejnost o faktech.

DDS funguje stále v  Dobřichovicích s  prin-
cipálem Petrem Šírcem. Petr Říha založil novou 
Všenorskou divadelní společnost a  zároveň je 
členem DDS i se svojí manželkou Alenou. Ta byla 
valnou hromadou zvolena do rady DDS.

DDS pod vedením Petra Širce organizovala 
v červenci ukončené Dobřichovické kulturní léto, 
během kterého vystoupila i nově vzniklá Všenor-
ská divadelní společnost s komedií Tik Tik.

Redakce došla k  závěru, že podobné pří-
spěvky nebude otiskovat, protože již podle názvu 

se tento list nazývá INFORMAČNÍ LIST, který má 
čtenáře informovat a  nemá přilévat do ohně 
podobných sporů.

Redakce děkuje bývalému principálovi DDS 
Petru Říhovi za jeho dlouhou úspěšnou činnost 
ve funkci principála Dobřichovické divadelní 
společnosti, za všechna krásná představení, 
která v DDS realizoval, gratuluje mu k úspěchům, 
kterých dosáhl a  jistě ještě dosáhne ať se svou 
novou společností nebo s DDS.

Václav Kratochvíl

Léto si děti se Sokolem užily

Příspěvky čtenářů
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PŘEHLED KROUŽKŮ
pro školní rok 2022/2023

Nutné písemné přihlášení!
Přihlášky na webu: www.dobrichovickydomek.cz

Přihlášku stačí nascanovat/vyfotit a poslat  
na jeden z výše uvedených mailů.

Dr. Radka Alexy: 770 105 175, alexy@svcdodo.cz, Ivana Sedloňová: 774 412 495, sedlonova@svcdodo.cz, Hana Matějková: 778 427 108, matejkova@svcdodo.cz
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Kolo pro život

V  červenci se opět v  Dobřichovicích a  v  okolí 
konal oblíbený cyklistický závod „Kolo pro život“. 
Nás těší, že naše spoluobčanka Eliška Drbohla-
vová byla ve velké konkurenci úspěšná a obsadila 
v kategorii ženy od 17 do 22 let (jely vzdálenost 
64 km) třetí místo. Na fotografii je na stupních 
vítězek ta v zeleném dresu.

Oliver Král dvojnásobným 
mistrem ČR.

Když v roce 2016 uvedla Lucka Kukulová se svým 
dětským souborem Kukadýlko a Dobřichovickou 
divadelní společností výpravnou pohádku Byl 
jednou jeden král, stal se jednou z  hvězd malý 
Vochomůrka. Drobný světlovlasý chlapec s červe-

ným velkým kloboukem ve tvaru houby posetým 
bílými puntíky, bavil diváky svými tanečními 
kreacemi a  pohybovými kejkly. Letos v  rámci 
Dobřichovického kulturního léta jsme se všichni 
s  pohádkou loučili. A Vochomůrka – alias Oliver 
Král nesměl chybět. Již náctiletý skoro mladý 
muž už nebyl tak bezprostřední a své účinkování 
v  té poslední roli bral spíše jako povinnost než 
zábavu.

V  mezidobí se Oliver věnoval různým 
zábavám, nakonec zakotvil u  vody a  začal brát 
vážně rychlostní kanoistiku. Tak vážně, že se za 
poslední dobu stal ve své kategorii téměř nepo-
razitelným. O  nedávném víkendu 29. – 31. 7. se 
na veslařském kanálu v Račicích konalo mistrov-
ství republiky kanoistů a kajakářů. V pátek kolem 
16,30 Oliver všem ujel na trati 500 m a o parník 
se stal mistrem republiky, aby totéž zopakoval 
v  sobotu na kilometrové trati. Sbírku medailí 
doplnil o stříbro ze čtyřky, která se jela v neděli.

Oliverovi je třeba držet palce, aby se bez 
vážných následků prokousal přicházejícími „tele-
cími“ léty a u sportu se stejným zápalem vydržel. 
Motivace tu bezpochyby je. Příští rok by měl 
Českou republiku reprezentovat v  Maďarsku při 
soutěžích Olympijských nadějí. A  pak? Dvojná-
sobný zlatý kanoista Martin Doktor by se mohl 
dočkat zdatného následovníka.

JG

Atletika v září „v novém“

Horké léto přálo atletickým soustředěním v Sušici, 
ale i příměstským táborům, výstavbě vrhačských 
sektorů u  TJ Sokol Dobřichovice, ale i  renovaci 
atletického oválu v  Černošicích, a  výstavbě 
zázemí. Září bude tak jistě plné skvělých výkonů 
při závodech, ale i nových nadšených atletů, které 
přivítáme jak v Černošicích, tak i Dobřichovicích.

Tři týdny mají letos za sebou trenéři ASK 
DIPOLI v Sušici, kde se vystřídalo vždy po týdnu 
40 až 45 dětí. Co týden, to jiná věková katego-
rie. Pro trenéry to byly velmi náročné týdny, 
neboť co kategorie, to jiné nároky na organizaci 
a  vedení tréninků. Ale všechno se povedlo, děti 
nadšené, příjemně unavené a i hotel Gabreta, kde 
se bydlelo, zůstal bez újmy a  jako vždy poskytl 
skvělé ubytování a stravování.

A trenéři pomalu, ale jistě, začínají připravovat 
program na podzimní soustředění. Před tím však 
ještě všechny čeká hodně práce. V září přivítáme 
mnoho nováčků, letos dokonce ještě o něco více 
než v  loňském roce. A  aby si mohli mimo jiné 
hlavně nováčkové vyzkoušet, jaké to je závodit, 
8. září se konají v Dobřichovicích atletické závody 
pro všechny stávající i nové atlety a atletky od 6 
do 13 let. Zároveň stávající atlety čeká v Brně od 
3. – 5. září EUROPEAN athletics kids games, 2. září 

KATEGORIE KDY CVIČITELÉ

Rodiče a děti od 1.5 roku do 4 let
začínáme od 7. 9. 2022

Středa 9.15 – 10.15 MS  
NAPLNĚNO

Irena

Mladší předškoláci 3-4 roky  
začínáme od 7. 9. 2022
Starší předškoláci 5 – 6 let
začínáme od 7. 9. 2022

Úterý 16.30 – 17.15 MS  
NAPLNĚNO
Úterý 17.15 – 18.00 MS  
NAPLNĚNO

Lucie

Zdravotní cvičení Pondělí 18.00 – 19.00 MS 
začínáme od 5. 9. 2022

Jana

Čtvrtek 18.00 - 19.00 MS
začínáme od 6. 10. 2022

Pavla

Pilates pro muže a ženy 
začínáme od 5. 9. 2022

Pondělí 9.00 - 10.00 MS Joana

Neděle 19.00 - 20.00 MS

Jemná jóga začínáme od 7. 9. 2022 Středa 18.00 – 19.00 MS Katka

TJ SOKOL DOBŘICHOVICE  
Rozpis cvičení sportovní všestrannosti

na 1. pololetí školního roku 2022/23 platný od 1. 9. 2022

Bližší informace o cvičení Vám rádi poskytneme na tel.:721 173 368
e-mailu: irenanolova@seznam.cz,

www.sokol-dobrichovice.cz/vsestrannost

Podium závodu na 500 m. Uprostřed vítěz Oliver 
Král.

Sport
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IV. kolo družstev mladšího žactva v Roztokách, 9. 
září III. kolo družstev přípravek, 10. září Mistrovství 
Čech družstev dorostu v Liberci, 11. září IV. kolo 
družstev dospělých v  Roztokách, 17. – 18. září 
Mistrovství České republiky žactva v Jablonci a 28. 
září baráž o postup do II. ligy. Pro všechny, tedy 
pro ty, kteří prostě jen rádi sportují a  jsou jaké-
hokoliv věku, se připravuje v Černošicích meeting 
(21. září) na sportovišti u  haly V. Čáslavské. 17. 
září se také s  atlety vydáme na Černošický běh.  
6. listopadu   následně uspořádáme II. Ročník 
Dobřichovického běhu, který se bude startovat 
v  areálu TJ Sokol Dobřichovice. První ročník byl 
úspěšný a tak se těšíme na mnoho dalších běžců 
v příštím roce.

Když nahlédneme do kalendáře na stránkách 
www.askdipoli.cz, zjistíme, že 11. října se koná 
i velmi oblíbený závod pro rodiče a děti. Nezapo-
meňte se včas registrovat na tyto závody, a  sice 
na již výše zmíněných webových stránkách.

Na atlety čeká u  TJ Sokol Dobřichovice nově 
postavený vrhačský sektor. V  areálu nás však 
v  budoucnu čeká ještě mnoho dalších úprav, na 

které se již moc těšíme. Ale ještě to bude chtít 
sehnat pár milionů. Zatím tedy využívejme na plno, 
co jenom jde. Poklidný začátek září přejí atleti. 

HŠ

Dobiholky vyhrály 
volejbalové Dřevěnice

Naše ženské Áčko pod názvem Dobiholky obhájilo 
na letošním 69. ročníku Dřevěnic loňské prvenství!  
Ve finále turnaje, kterého se zúčastnilo osmnáct 
ligových družstev žen, naše děvčata ve vyrovna-
ném utkání porazila Dreamteam Bratislava a splnila 
tak přání vyjádřené v  červencovém Informačním 
listu. Na třetím místě se umístila děvčata z Hronova 
a  na čtvrtém z  Liberce. Kromě poháru pro vítěze 
získaly Dobiholky i  ocenění pro nejlepší hráčku, 
kterou byla zvolena naše Jolana Macalík. Uveďme 
ještě, že na letošním mistrovství České republiky   
seniorek v Chabařovicích byly naše seniorky druhé.

Na závěr přehled domácích utkání našich 
družstev do konce října:

Muži A, 1. liga: 30. 9. s V. Meziříčím,   21. 10. 
s Blue Ostrava,   22. 10. s OU Ostrava    

Ženy A, 1. liga:   23. a 24, 9. s Hronovem,   14. 
a 15. 10.  s Kr. Polem,  28. a 29. 10. s Hr. Králové

Muži B, KP 1. třídy: 15. 10. s Mělníkem
Ženy B, KP 2. třídy:  3. 9.  s Kr. Dvorem,   17. 9. 

s \Berounem
Muži C, KP 2. třídy:   10. 9. s Mníškem,    1. 10. 

s Berounem
Všem našim družstvům přejeme mnoho vítěz-

ných utkání a radostných chvilek na hřišti i mimo.
HgS 

Zábava na tenisovém 
soustředění, ale 
i Mistrovství ČR 2022
Tenisové soustředění pořádané naším klubem 
F. H. TK Dobřichovice se konalo v  termínu 16. 
– 22. 7. 2022 ve Vysokém nad Jizerou, jako 
v  letech předešlých za podpory města Dobři-
chovice. Soustředění, tentokrát již 25. ročník, 

Dipoli s popiskou: Mladí atleti Dipoli na soustředění plné pohody v Sušici

Háva s popiskou: Letošní soustředění malých tenistů
Volejbalistky Sokola Dobřichovice vyhrály podruhé 
za sebou prestižní letní turnaj v Dřevěnicích
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se zúčastnilo celkem 16 hráček/čů našeho 
klubu. Zahájení bylo poněkud netradiční. Naši 
hráči a  hráčky se zúčastnili finálového utkání 
Mistrovství ČR starších žákyň 2022 (náš klub ho 
spolupořádá). Samotné soustředění je zamě-
řeno na rozvoj fyzické přípravy, koordinačně/
motorických schopností a  zlepšení techniky 
úderů každého hráče. V  malebném prostředí 
horského městečka jsme se po celý týden 
věnovali zvyšování fyzické kondice a vylepšení 
tenisové techniky zábavnou formou. Během 
celého týdne jsme měli k  dispozici areál TJ 

Vysoké nad Jizerou a  TJ Spartak Rokytnice 
a mohli jsme tak vyzkoušet i mnohé jiné sporty. 
Naši hráči si tak zkusili některé gymnastické 
prvky, florbal, fotbal, box, volejbal a  mnohé 
jiné. Součástí soustředění bylo utkání proti LTK 
Liberec. Utkání se hrálo v  příjemném areálu 
na dvorcích LTK Liberec. Domácí byli jasnými 
favority, ale my jsme se jich nezalekli a konečný 
výsledek 4:7 na zápasy je vcelku přijatelný. Po 
utkání jsme všichni společně zašli do neda-
leké ZOO. Přístup všech účastníků byl na velmi 
vysoké úrovni a soustředění tak splnilo všechna 

očekávání, které jsme my, jako trenéři, měli. Již 
nyní se těšíme na další ročník.

Další letní aktivitou našeho klubu F. H. TK 
Dobřichovice je pořádání Mistrovství ČR starších 
žákyň v termínu 26. – 31. 7. 2022 tenisovém areálu 
Teniscentra Dobříš. Zvládnutí tak velké akce je 
velice náročné jak na organizaci, tak i na finanční 
zabezpečení. Díky našim partnerům se obě tyto 
věci povedly zvládnout na výbornou. Rád bych 
poděkoval zejména firmám Label design a.s. a O2 
TV Czech republic a.s.

FH

LETY

Lety otvírají úplně novou budovu své 
Základní školy. Děti z  Letů již nebudou muset 
docházet nebo dojíždět do sousedních škol 
v Dobřichovicích nebo v Řevnicích. Zde je výčet 
akcí k  tomuto významnému dnu v  historii obce 
Lety.

31. 8. od 14 hod., areál ZŠ Lety, Karlštejn-
ská 571

Benefiční otevření ZŠ Lety 31. srpna 
Slavnostní přestřižení pásky nové budovy 

základní školy v  Letech doprovodí 31. srpna od 
14 hod. bohatý program: kapely Dobi Boyz a Five 
Foxies i místní mladí hudebníci, kouzelník, stánky 
s občerstvením, tvořivé dílny, sportovní odpole-
dne se Slavata Triatlon tour a Jojo Gym, soutěže 
a hry pro děti, bohatá tombola s hlavní výhrou – 
let horkovzdušným balonem, moderuje Petr Král 
z Radiožurnálu. Startujeme ve 14 hod u budovy 
nové ZŠ Lety, Karlštejnská 571 

Přispět na novou školu může každý darem 
do tomboly či realizací tvořivé dílny. Výtěžek 

z  jakýchkoli aktivit půjde na dovybavení nové 
letovské školy pomůckami pro děti. 

2. 9. od 16 hod. na „umělce“ u FK Lety
Dětská fotbalová diskotéka
Hudbou, tancem a  soutěžemi přivítají děti 

úvod školního roku pod taktovkou DJ Oldy 
Burdy. Občerstvení pro vás připraví mistr dobrů-
tek Martin Černý s kolektivem klubového zařízení 
FK Lety „V Ofsajdu“. Pořádá obec Lety spolu s FK 
Lety. Vstup volný. 

3. 9. od 9 hod., areál Sokola Lety
Tenis a tabata – sport pro všechny
Na akci určené pro širokou veřejnost sklou-

bíme cvičení s  výukou tenisu pod dohledem 
trenérů. Zúčastnit se mohou jak pokročilí spor-
tovci, tak i  úplní začátečníci.  Přihlášky na  www.
tenis-škola.cz. 

6. 9. od 18 hod. areál Sokola Lety 
Noc Sokoloven pro všechny odvážné děti

Na celorepublikové akci přespí děti v letovské 
sokolovně. Součástí programu je opékání buřtů, 
malování na obličej, divadélko nebo jiná zábavná 
show pro děti. Končíme „bojovkou“. Vstupné dob-
rovolné.  www.sokollety.cz 

16. 9. od 20 hod. srub U Kocoura 
Nový český film MSTITEL u srubu 
Oblíbené letní kino u  srubu uvede  vítěze 

zahraničních filmových festivalů (New York, Por-
toriko) český film Mstitel (2021), ve kterém jednu 
z hlavních rolí zahrál i Jaroslav Dušek. Děkujeme 
za realizaci týmu BIO Řevnice, jmenovitě Martinu 
Dražíkovi, Michalu Šárovi a kol. 

22. 9. od 17 hod., školní jídelna ZŠ Lety 
Život v Kanadě očima Letovačky 
Povídání o  Kanadě, její divoké přírodě, zají-

mavé historii i současném životě doplní spousta 
fotografií z  pětiletého pobytu letovské Petry 
Klobušiakové. Dojde i  na zajímavosti: Kde se 
vaří javorový sirup? Jak chutnají bobří ocásky? 
A mnoho dalších.

Markéta Huplíková
marketa.huplikova@obeclety.cz, www.skolalety.cz 

Další podzimní akce v Letech
8. října od 10 do 16 hod.  
Podzimní Garage sale v Letech 
v ulici Na Pěšince a v dalších letovských ulicích.  

A jedna zpráva navíc, co se událo v  červenci 
v  Letech u  srubu: Oslava 10 let Jardy Kocoura 
ve srubu se nadmíru vydařila 

Červencová oslava 10. ročníku Blues na hrázi 
a  10 let fungování Jardy Kocoura ve srubu se 

Kultura u nás i v okolí

Neděle 18. září od 17h  
na zámku ve velkém sále 
Slavnostní derniéra výstavy 
Naše Dobřichovice včera, 
dnes a zítra – odpolední čaj 
o páté

Pořádají Radka Alexy a Společně pro 
Dobřichovice

Úterý 20. září od 19 h na 
nádvoří zámku (v 18h zahájení 
výstavy ve velkém sále)
Koncert Bachtale Apsy 
s Máriem Bihárim a vernisáž 
výstavy rehabilitačního 
centra Náruč

Benefiční akce pořádaná Náručí z. s. 
Vstupenky zakoupíte na místě vstupné

Kulturní přehled 
na září 2022
Výstavy
Křižovnický zámek 
otevřeno denně 9-21 h

Naše Dobřichovice včera, dnes a zítra 
– 20 let od povodní 2002
Pátek 26. srpna – neděle 18. září.
Výstavu připravuje Radka Alexy a Spo-
lečně pro Dobřichovice

Úterý 20. září – pátek 30. září 
Prodejní výstava tvorby klientů 
Náruče.
Pořádá Náruč z. s. ve spolupráci s KC 
Dobřichovice 

Další kulturní akce
Sobota 3. září, 8 h – 12 h  
pod lípou u zámku
Farmářský trh

Pořádá Město Dobřichovice

Čtvrtek 15. září od 19:30 na 
zámku ve velkém sále 
Koncert Luboše Pospíšila

Matadora české hudební scény.
Doprovod Ondřej Fencl (kytara, klávesy) 
a Ondřej Hnátek (perkuse) z 5P.
Předprodej v Infocentru 250,-/200,- Kč.  

Sobota 17. září, 8 h – 12 h  
pod lípou u zámku
Farmářský trh

Pořádá Město Dobřichovice
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vydařila. Počasí sice trochu zlobilo a  pár kapek 
deště i  spadlo, ale to nikomu nevadilo. Zahájila 
kapela Dobi Boyz. Mladí hudebníci si tvrdým 
rockem okamžitě získali publikum. Po krátké 
pauze nastoupila formace After 40, která bavila 
diváky, až do 23 hod. V  průběhu koncertu se 
na podiu objevil Jarda Kocour, poděkoval 
všem, kteří ho těch 10 let podporují, a  pronesl 
přípitek. Nálada byla skvělá, pivo teklo proudem 
a  občerstvení nemělo chybu. Ke konci koncertu 
se vesele tančilo a při posledním songu Knockin’ 
on Heavens Door se nikomu končit nechtělo. Tak 
zase za rok a na dalších 10 let, Járo! 

ŘEVNICE

Kulturní akce spolku Náruč v  Modrém 
domečku náměstí Jiřího z  Poděbrad 3, Řevnice. 
www.os.naruc.cz

Otevírací doba galerie i  kavárny je v  úterý 
– sobota 9 – 19 hodin, v  neděli 11-18 hodin, 
v pondělí je zavřeno.

Městské kulturní centrum Řevnice
Veronika Stará, 725-852815, kultura@revnice.cz
Sobota 3. 9. od 19 hod. Lesní divadlo
Filharmonie v lese
Účinkuje Pardubická komorní filharmonie pod 
vedením Debashishe Chaudhuriho, v  sóle na 
harfu se představí Kateřina Englichová
Koncert je vhodný pro všechny věkové skupiny 
s  nejrůznější zkušeností s  vážnou hudbou, tedy 
i pro začátečníky v jejím poslechu.
Pátek 9. 9., v  sobotu 10. 9. vždy od 19 hod 
a neděle 11. 9. od 17:00 hodin Lesní divadlo
Šíleně smutná princezna
Pro velký úspěch opakování muzikálu.
 Sobota 19. 9. od 12 hod. Lesní divadlo
Festival Zelený tulipán
Pořádá nakladatelství Maťa
Sobota 23. 9, a neděle 24. 9. vždy od 19 hod. 
Lesní divadlo

Dáma od Maxima
Představení Divadelního souboru Iva Tamchyny

Program Bio Řevnice – září 2022
Více na www.kinorevnice.cz
vstupné 140 Kč, není-li uvedeno jinak
Pátek 2. září
20:00 Letní kino v Řevnicích: Poklad na Stříbrném 
jezeře, vstupné dobrovolné
Sobota 3. září
15:30 Mimoni 2: Padouch přichází
17:30 Střídačka
20:00 Hodně štěstí, pane Veliký
Středa  7. září
20:00 Tygři
Pátek 9. září
17:30 Planeta Praha
20:00 Jan Žižka
Sobota 10. září
15:30 Cesta do Trojmezí
17:30 Top Gun: Maverick
20:00 Nene
Úterý 13. září
20:00 PSH Nekonečný příběh, 250 Kč
Středa 14. září
20:00 Hodně štěstí, pane Veliký
Pátek 16. září
17:30 Mimoni 2: Padouch přichází
20:00 Vstupenka do ráje
20:00 Letní kino v  Letech: Mstitel, vstupné dob-
rovolné
Sobota 17. září
15:30 Princezna rebelka
17:30 Jan Žižka
20:00 Slovo
Středa 21. září
20:00 Krásky z Dubaje
Pátek 23. září
17:30 Řeka
20:00 BANGER
Sobota 24. září
15:30 Planeta Praha
20:00 Jan Žižka

ČERNOŠICE

Odbor kultury MěÚ Černošice
Tel: 251641116 nebo 602-200817, mail: kultura@
mestocernosice. http://www. mestocernosice.cz

Lauren Henderson Quartet (USA/D/CZ) – nová 
vokální hvězda
Lauren Henderson je jazzová, latin-jazzová, 
soulová a  fusion zpěvačka a  skladatelka 
původem z Massachusetts, jejíž ústředním umě-
leckým tématem je karibské a  latinské hudební 
dědictví. V současné době žije střídavě v Miami 
a především v New Yorku, kde pravidelně hrává 
v  klubech Blue Note, Birdland a  Joe Pub. Hen-
dersonová jezdí též koncertní turné po Spoje-
ných státech, Německu, Rusku, Itálii, Španělsku, 
Mexiku a  dalších evropských i  latinskoame-
rických zemích. Eklektické vokální vlivy se šíří 
napříč žánry a  její afro-latinské kořeny jí pomá-
hají vytvářet výrazný a  všestranný sound. Lau-
renino různorodé hudební pozadí je hluboce 
zakořeněno v  jazzu a  je ovlivněno zpěvačkami, 
jako jsou dodnes nedostižná Američanka Sarah 
Vaughan či Kubánka Omara Portuondo, známá 
z  projektu Bunea Vista Social Club. Quartet 
hraje ve složení Lauren Henderson (USA) – zpěv, 
Walter Phishbacher (USA) – piano, Petr Dvorský 
(CZ) – kontrabas, Alex Bernath (D) – bicí. Srdečně 
Vás zveme mimořádně v  pondělí 5. 9. od 20.00 
do černošického Club Kina. Vstupné v  předpro-
deji na smsticket 180 Kč na místě před koncer-
tem 200 Kč.

Bukifest 2022
Milé publikum, přátelé a příznivci Bukifestu, i Vy, 
kteří zavítáte poprvé, tentokrát se budeme pohy-
bovat více v  rytmu rock´n rollu, tak si připravte 
modré semišové polobotky. Do našeho již 13. 
ročníku přijali tentokrát pozvání Pavel Sedláček 
a  Cadillac, nebude chybět Jitka Vrbová a  Honza 
Frühwirt a  také nás potěší už téměř domácí 

Debashish ChaudhuriV sobotu 24. 9. od 20.00 v Černošickém Club kině
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Státní oblastní archiv v Praze 
nabízí volné služební místo 

odborného referenta – archiváře
pro pracoviště na Praha-venkov se sídlem v Dobřichovicích

Nabízíme volné služební místo v 8. platové třídě na pozici 
archiváře, s možným nástupem od 15. října 2022 nebo 
dle dohody. Místem výkonu služby jsou Dobřichovice. 

Podávat žádosti lze do 15. září 2022. 

Požadavek na vzdělání: střední vzdělání s maturitou.  
Praxe není nutná.

Podrobnější informace získáte na webových stránkách 
Státního oblastního archivu v Praze  

v sekci Úřední deska/volná služební místa  
nebo na telefonním čísle 974 847 372.
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NABÍDKA KURZŮ OSVĚTOVÉ BESEDY PRO ŠK. ROK 2022/2023
Vyučování probíhá v dopoledních  
a večerních hodinách v budově ZUŠ
Lomená 159, Dobřichovice
Platba je pololetní podle konkrétního  
počtu odučených hodin.
Výuka od 19. září
Zapsat se můžete na emailové adrese – 
obdobrichovice@seznam.cz 

Večerní angličtina
Falešní začátečníci Úterý: 17.00 - 18.00 Vyučuje:  Zdena Polanecká 

608 037 101
Cena                                     
110,-Kč/hod.

Mírně pokročilí Úterý: 18.00 - 19.00 Vyučuje: Zdena Polanecká Cena                                     
110,-Kč/hod.

Pokročilí Úterý: 19.00 - 20.00 Vyučuje: Zdena Polanecká Cena                                     
110,-Kč/hod.

Večerní francouzština
Středně pokročilí Středa: 18.30 - 19.30 Vyučuje:  Kateřina Holovská 

774 676 576
Cena                                     
110,-Kč/hod.

Dotazy týkající se jednotlivých kurzů zodpoví lektoři na uvedených číslech.

The Fribbles. Celým večerem nás opět provede 
oblíbený moderátor Country Rádia pan Milan 
Schmidt.

Předprodej bude v otvíracích hodinách Clubu 
Kino St – Čt: 16.00 – 21.00, Pá – So: 16.00 – 02.00, 
Ne: 15.00 – 21.00 (Fügnerova 263, 25228 Černo-
šice). Cena vstupenek je 250 Kč v  předprodeji, 
v den konání koncertu 300 Kč. V předprodeji Vám 
rovněž garantujeme rezervaci míst k  sezení dle 

Vašeho výběru. Neváhejte a přijďte na pouť naku-
povat. V  pátek 9. září v  19 hodin v  černošickém 
Clubu Kino na 13. ročníku BUKIFESTu se těšíme 
na viděnou.

Alice Armstrong & Matt Long (UK) a kapela 
Matthews Long je zde jako virtuózní kytari-
sta a  výborný zpěvák svého Blues Tria i  v  roli 
frontmana kapely Catfish (vystoupí v  Club Kině 
na bluesovém festivalu 25. 11.) natolik známý, že 
není třeba ho zvlášť představovat. Je vítěz British 
Blues Awards 2020. Alice Armstrongová je blues-
soulová zpěvačka s  velkým hlasovým rozsahem, 
zálibou v  palčivých vtipech. Jako zpěvačka 
i  textařka se prosadila se skupinami  Crossfire 
Blues Band  a  Stevie Wats Organ/Hammond Trio. 
Samozřejmě na současné hudební scéně všechno 
se vším nějak souvisí a také v projevu Alice Arm-
strongové slyšíme různé vlivy. Jejími vzory jsou 
Ella Fitzgerald, Etta James, Aretha Franklin, Amy 
Winehouse, Peggy Lee a  Dinah Washington. Na 
British Blues Awards 2021 byla Alice nominována 
ve dvou kategoriích Objev roku a Kapela roku se 
Stevie Watts Organ Triem. Toto skvělé duo dopro-
vodí zkušená česká rytmika Matěj Černý – basky-
tara a  Klára Böhmová – bicí, doprovodný zpěv. 
Srdečně Vás zveme v  sobotu 24. 9. od 20.00 do 
Černošického Club kina. Vstupné v předprodeji na 
smsticket 230 Kč nebo na místě 250 Kč. Více infor-
mací najdete na www.facebook.com/matthew.
long.1610 nebo www.alicearmstrongmusic.co.uk

ZVA-12-28
V roce 2022 uplynulo 32 let od vzniku kapely 
a jejího prvního koncertu. Sestavu kapely tvoří 
tým, který obklopuje zakladatele, lídra, origi-
nálního autora skladeb, kytaristu a  zpěváka 
Norberta Červenáka. Svérázný band má na 
svém kontě tato autorská alba: Hrubá múka 
(2005), Za fúzy ma poťahaj (2007), Z  ruky 
zobať (2010) a  Šibenica frajerka (2015). Ze 
všech těchto nahrávek dýchá živelná bluesová 
reflexe běžného života. Kapela se výrazně 
vymyká klasickému bluesovému klišé. V  jejím 
hudebním jazyce naleznete i  prvky čerpající 
ze slovenského folklóru. Texty Norberta Čer-
venáka píše sám život. Vyznačují se typickým 
zvolenským jazykovým koloritem a  samo-
zřejmě smyslem pro humor. Podle iDNES.
cz si „kapela vytvořila absolutně vlastní styl, 
nemusí nikomu nic dokazovat“. K  albu Z  ruky 
zobať se v  titulku recenze píše: „Životní prů-
švihy obrací ZVA 12-28 BAND ve svůj pro-
spěch“. Ironie a  hlavně sebeironie patří totiž 
k hlavním esencím textů této výborné sloven-
ské kapely. Srdečně zveme ve čtvrtek 6. 10 od 
20.00 do Černošického Club Kina. Jejich listo-
padové pražské koncerty jsou již vyprodané 
tak pozvěme Pražáky do Černošic. Vstupné 
v  předprodeji na smsticket 230 Kč na místě 
250 Kč. Více informací najdete na http://www.
zva12-28band.sk/sk/band/

Pavel Blaženín 
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Prodej slepiček
Červený Hrádek prodává slepičky typu  

Tetra hnědá, Dominant všechny barvy, 
Green Shell – typu Araukana  

a Dark Shell – typu Maranska.
Stáří 16 – 20 týdnů, cena 220 – 269 Kč/ks

Prodej: 13. 9., 14. 10. a 4. 11. 2022
v Dobřichovicích u městského úřadu  

od 14.20 hod.
Výkup králičích kožek – cena dle poptávky.

Info: Po – Pá 9.00 – 16.00 hod.
na tel. 601 576 270, 728 605 840

www.drubezcervenyhradek.cz
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Linka tísňového volání – 112

Záchranná služba dispečink – 155

Záchranná služba Řevnice, doprava 
nemocných, lékařská pohotovost 
25772 −1777, 602−237−037

Policie – 158

Policie Praha-venkov – stálá služba 
974−861−111, 974−882−103

Městská policie Řevnice – 775 718 588

Hasiči Řevnice tísňové volání – 150

Hasiči Dobřichovice – 150

Městský úřad Dobřichovice 
25771−1590

Stavební úřad – 25771−1402

Matrika – 25771−2478

Starosta a tajemník – 25771−2182

Poruchy elektřiny ČEZ Distribuce a.s. 
840 850 860 nebo 840 840 840

Poruchy plynu STP a.s. pohotovost 
1239 nebo 244 472 811 nebo 812

Poruchy vody a kanalizace 
Aquaconsult s.r.o. – 25164−2203 
pohotovost stálá služba 
724-005900

Poruchy veřejného osvětlení –  
Elektroštika, s.r.o. 
251 625 761, 605 385 645

Poruchy sítě DOBNET 
HelpDesk 277 001 151

Informační kancelář Dobnet o. s. 
277 001 111

Infocentrum Dobřichovice 
778 772 498

sobota 3. a 17. září od 8 do 12 hodin

DOBŘICHOVICKÉ
FarmáŘsKÉ trHy 

před zámkem

www.dobrichovicketrhy.cz

Přírodou a  krajinou (nejen) České republiky, 
výstava Emanuela Otavského
18. 8. – 18. 9. 2022
Mokropeská kaplička, Slunečná ul., Černošice
Fotografická výstava představuje nové snímky 
z  okolí Černošic, Českého krasu a  z Plzeňska, ale 
také ze zahraničí, zejména ze švýcarských Alp. 
Tam autor systematicky fotil v 80. letech minulého 
století na horských túrách se svým bratrem Dr. 
Phil. Karlem Otavským, nadšeným alpinistou, který 
od roku 1968 žil a  pracoval jako historik umění 
poblíž Bernu. Letos v dubnu ve svých nedožitých 
84 letech náhle zemřel, proto bude část výstavy 
o Alpách věnována k uctění jeho památky.

Výstava námětem vychází z předešlé výstavy 
stejného názvu, která musela být v  roce 2020 
kvůli epidemiologickým opatřením předčasně 
ukončena.

Otevřeno o  čtvrtcích, sobotách a  nedělích 
vždy od 14.00 – 17.30 hodin, případně po telefo-
nické domluvě na čísle 251 641 269.

Vstupné volné

Jak nás Berounka zatopila
Prodloužená tématická výstava (nejen) k  20. 
výročí velkých povodní na Berounce v  Černoši-
cích (2002) na fotografiích místních fotografů a z 
archivu Sboru dobrovolných hasičů Mokropsy.

Obrazem i slovem si připomínáme výročí niči-
vých povodní na zdejší řece Berounce. K je vidění 
mj. i velkoformátový snímek Petra Kubína, který 
vznikl pravděpodobně v úterý 13. nebo ve středu 
14. srpna 2002.

Výstava vznikla pro Mariánskou pouť 2022 
v  Černošicích, po domluvě se Všenorskou kni-
hovnou je od 18. srpna přestěhována a k vidění 
v přízemí budovy Obecního úřadu Všenory, neda-
leko zdejší železniční zastávky. Bližší podrobnosti 
na facebookové stránce ČeSpoLet: www.face-
book.com/letopisciCernosice.

Otevřeno každou všední středu 9-18 hod. 
nebo po tel. dohodě.

Vstupné volné
Simona Kysilková Šnajperková

Černošická Společnost Letopisecká


